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Két héttel ezelőtti fotóriportunkban bemutattuk , hogy hétköznapokon munkaidő kezdete előtt,
valamint annak lejártával milyen autósorok alakulnak ki városunk néhány forgalmasabb utcáján.
Ennek apropóján szavazásra bocsátottuk a következő kérdést: 
„Szerinted hogyan lehetne helyrehozni Udvarhely forgalmát?”

A témához 767 hozzászólás érkezett kattintás formájában. Ebből 306 voksoló gondolja úgy,
hogy körforgalmakkal lehetne orvosolni a problémát. Szinte feleannyian – 181 szavazó –
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szeretnék, ha körgyűrű épülne a város körül.

Nagyságrendben a harmadik tábor feladta a reményt, 144 olvasó szerint a helyzeten már nem
lehet javítani, hiszen túl sok az autó. Ők is úgy látják, hogy sokan az autójuk nélkül még a
sarki boltig sem tudnak elmenni. Néhány szavazóban viszont megvan a lelkes akarat, 92-en
arra buzdítanak, hogy amikor csak tehetjük, járjunk
gyalog .
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  Viszonylag kevés százalék – 41 kattintó – véli úgy, hogy a probléma megoldására még többjelzőlámpakihelyezése lenne a kulcs. Pedig ez ügyben már van konkrét előrelépés is, hiszen a múlt hétfolyamán két újabb villanyrendőr felszerelési munkálatait kezdték el Udvarhelyen –pontosabban a Vásártér, a Nicolae Bălcescu és a Sas utcák kereszteződésénél, illetve a Fásokutca és a Bethlenfalvi út elágazásánál.A voks-számokat nézve nem lenne a legjobb ötlet, ha minden sarkon egy rendőr irányítaná aforgalmat, vagy még több egyirányúsítást alkalmaznának – az előbbire mindössze 21-en szavaztak, az utóbbira pedig csupán haton.Következő kérdésünket főként az ifjúságnak címeztük: „Szerinted melyik gólyapárgyőzedelmeskedik a városi megmérettetésen?”
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